

REGISTRATION PROCEDURE FALL 2019

I- Pre-Registration: May 13 to 16, 2019.

- 1- Log in to Student Information System (SIS) to retrieve your payment slip.
- 2- Pay at the bank, before registration, a **non-refundable deposit** (1,160 USD) deducted from the tuition fees, if registered. **Have your receipt during registration.**
- 3- Lebanese students: complete the CNSS formalities before May 13, 2019.
Non-Lebanese students: complete the Medical Insurance Form before May 13, 2019 (including Lebanese students with dual nationalities and registered as non-Lebanese).
- 4- Check the posted course offering to decide which courses you need to register.
- 5- Register online according to the following schedule:

Days	Student ID
Monday May 13, 2019	XXXXXXX - A1520999
Tuesday May 14, 2019	A1610001 - A1620999
Wednesday May 15, 2019	A1710001 - A1720999
Thursday May 16, 2019	A1810001 - A1820999

- 6- Log in and get your courses registered; in case you face any problem, kindly ask your advisor for assistance or call the Office of Admissions and Registration at extensions 1213, 1255, or 1211 to solve your problem.
- 7- Print your course schedule and make sure that all the information is correct (ID, name, semester, major, courses, and sections). **You are fully responsible for all data listed on your printout.**
- 8- **Log out and make sure you click the X button on the top right-hand corner.**
- 9- Log in to Student Information System (SIS) to print your payment slip, 72 hours following your pre-registration.

II- Final Registration:

Pay at the Bank before September 02, 2019 as a deadline; **otherwise, your pre-registration will be cancelled.**

III- Late Registration:

August 26 to 30, 2019.
A fee of 66 USD will be charged.

IV- Withdrawals

If, for justifiable reasons, a student decided to withdraw after registration, fees are refunded according to the following policy:

Before the official beginning of semester	75% of full tuition fees
During the first week of semester	50% of full tuition fees
During the second week of semester	25% of full tuition fees
After the second week of semester	0% (The student will receive a grade of " W " on all his courses and will be 100% financially responsible.)

Procédure d'Inscription Premier semestre 2019

I - Première inscription: du 13 au 16 mai 2019.

- 1- Se connecter au Système d'Information de l'Étudiant (SIS) pour retirer la fiche de paiement.
- 2- Payer à la Banque, avant l'inscription, le montant de 1,160 USD (**non- remboursable**). Il sera retiré des frais de scolarité en cas d'inscription définitive.

Soyez munis de vos reçus durant l'inscription.

- 3- Étudiants libanais: Compléter les formalités de la CNSS avant le 13 mai 2019.
Étudiants non libanais: Remettre la fiche d'assurance médicale dûment remplie avant le 13 mai 2019.
Les étudiants libanais ayant une double nationalité, mais qui sont inscrits en tant que non libanais devront suivre la même démarche.
- 4- Consulter les cours offerts et choisir ceux auxquels vous voulez vous inscrire.
- 5- S'inscrire en ligne selon le calendrier suivant:

Jours	ID – Numéro d'immatriculation
Lundi, 13 Mai, 2019	XXXXXX - A1520999
Mardi, 14 Mai, 2019	A1610001 - A1620999
Mercredi, 15 Mai, 2019	A1710001 - A1720999
Jeudi, 16 Mai, 2019	A1810001 - A1820999

- 6- Se connecter au système et s'inscrire aux cours choisis. En cas de problème, s'adresser au conseiller académique (advisor) ou au Bureau d'Admission et d'Inscription aux postes 1213, 1255 ou 1211.
- 7- Imprimer le programme et s'assurer de toutes les données mentionnées (Nom, semestre, spécialisation, cours inscrits, section). **Les étudiants sont tenus entièrement responsables de ces données.**
- 8- **S'assurer d'avoir appuyé sur la touche X avant de terminer l'opération.**
- 9- Retirer la fiche de paiement du Système d'Information de l'Étudiant (SIS) 72 heures après l'inscription.

II - Modalités de paiement:

Réglez les frais de scolarité à la Banque avant le 02 septembre 2019, délai de rigueur. **Passée cette date, toute inscription sera annulée.**

III- Inscription tardive:

Du 26 au 30 août 2019.

Dans ce cas, les étudiants retardataires encourent une amende de 66 USD.

IV- Retrait

Si pour des raisons justifiables l'étudiant décide d'annuler son inscription, les frais de scolarité lui seront remboursés selon le calendrier suivant :

Avant le début officiel du semestre	75% des frais de scolarité
Durant la première semaine du semestre	50% des frais de scolarité
Durant la deuxième semaine du semestre	25% des frais de scolarité
Après la deuxième semaine du semestre	0% (la mention " W " figurera sur le relevé de notes. L'étudiant sera entièrement responsable des frais de scolarité 100%).